
Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi (RVAKS) üldkoosolek 

Aeg: 29.03.2019 kell 18.30 kuni 19.35 

Koht: Rae koolimaja 

Protokoll 

Osalejad – (32 neist 23 liikmed + 7 volitust + 2 mitte seltsi liiget) osalejate leht - 

protokolli lisa 1 

Volitused – 7 volitust on protokolli juurde lisatud 

Päevakord: 

1. 2018 majandusaasta aruande ülevaade 

2. Revidendi hinnang 

3. 2018 majandusaasta aruande kinnitamine 

4. Juhatuse valimine 

5. Revidendi valimine 

6. Muud küsimused 

Koosoleku juhataja valimine. Esitatakse kandidaadiks Sirli Tiik 

Otsustatakse: Koosoleku juhatajaks saab Sirli Tiik 

Koosoleku protokollija valimine. Esitatakse kandidaadiks Kai Lasn 

Otsustatakse: Koosoleku protokollijaks saab Kai Lasn 

Päevakord: 

1. 2018 majandusaasta aruande ülevaade 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik tutvustab majandusaasta 2018 tegevusaruannet.  

Kõik seltsi liikmed on saanud eelnevalt dokumentidega tutvuda. Oodatakse küsimusi.  

Küsimus: miks on tulem miinuses? 

Vastus: eelnevatel aastatel ei ole kogu omaosaluse raha ära kasutatud mille tulemusena 

oli tulem plussis. 2018 esitati rohkem projekti taotlusi omaosaluse tasumiseks millest 

tulenes majandusaasta tulemi miinus 421 eurot. 

Küsimus: kas seltsi liikmete arv on õige? Kohal ei ole kunagi nii palju inimesi. 

Vastus: Jah, seltsi liikmete hulgas on ka endisi külavanemaid. Kui seltsi liige tasub 

liikmemaksu ja ei ole teinud avaldust välja astumiseks siis ei ole põhjust kedagi välja 

arvata. 

Märkus: aruandes oli 2 kirjaviga. 

Vastus: Kirjavead on parandatud. 

 

2. Revidendi hinnang 



 

 Revident Kaia Pilvik annab hinnangu RVAKS tegevuse kohta 2018 aastal. Hinnang – 

protokolli lisa 2.  

Otsustatakse: Revidendi hinnang teadmiseks võetud. 

 

3. 2018 majandusaasta aruande kinnitamine 

 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik esitab seltsi liikmetele küsimuse, kas RVAKS majandusaasta 

2018 aruanne läheb kinnitamisele. 

Toimub hääletamine: 30 poolt, 0 vastu, 0 erapooletu 

Otsustatakse: RVAKS majandusaasta 2018 aruanne on kinnitatud.  

 

4. Juhatuse valimine 

 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik küsib seltsi liikmetelt mitu liiget peaks RVAKS juhatuses 

olema, põhikiri näeb ette 5-7 liiget.  

Otsustatakse: Järgmiseks perioodiks valitakse 5 (viie) liikmeline juhatus. 

 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik palub esitada juhatuse liikmete kandidaadid. 

Esitatakse järgmised kandidaadid: 

4.1. Keiu Ruus-Lepp 

4.2. Aivar Aasamäe 

4.3. Sirli Tiik 

4.4. Kai Lasn 

4.5. Imre Leppik 

4.6. Margus Laula 

 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik küsib kandidaatidelt nõusolekut.  

     4.2.1 Keiu Ruus-Lepp - nõus 

     4.2.2 Aivar Aasamäe - nõus 

     4.2.3 Sirli Tiik - nõus 

     4.2.4 Kai Lasn - nõus 

     4.2.5 Imre Leppik – nõus 

 4.2.6 Margus Laula - nõus 

 

Juhatuse liikmed valitakse järgmiste kandidaatide hulgast: 

     4.3.1 Keiu Ruus-Lepp 

     4.3.2 Aivar Aasamäe 

     4.3.3 Sirli Tiik 

     4.3.4 Kai Lasn 

     4.3.5 Imre Leppik 

     4.3.6 Margus Laula 

    

Toimub salajane hääletus. Sedeleid jagatakse välja 30.  



Täidetud sedeleid on valimiskastis 30.  

Hääled loevad kokku Kaia Pilvik ja Aet Vilgats 

 

Hääled jagunevad järgmiselt: 

4.4.1. Keiu Ruus-Lepp - 29 

4.4.2. Aivar Aasamäe - 30 

4.4.3. Sirli Tiik - 25 

4.4.4. Kai lasn - 24 

4.4.5. Imre Leppik - 28 

4.4.6. Margus Laula - 13 

 

Otsus: Järgmise perioodi Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi juhatuse liikmed on: 

     4.5.1 Keiu Ruus-Lepp  

     4.5.2 Aivar Aasamäe  

     4.5.3 Sirli Tiik  

     4.5.4 Kai Lasn  

     4.5.5 Imre Leppik 

  

5. Revidendi valimine 

 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik palub esitada revidendi kandidaadid. 

Kandidaadiks esitatakse Kaia Pilvik 

Koosoleku juhataja Sirli Tiik küsib kandidaadilt nõusolekut.  

Kai Pilvik annab nõusoleku. 

Otsustatakse (ühehäälselt): Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi revidendiks on 

valitud Kaia Pilvik. 

 

6. Muud küsimused 

 

6.1 Edastatakse info 2019 küladepäeva kohta. Küladepäev 2019 toimub 18. augustil Limu 

külaplatsil, algusega kell 17.00. 

6.2 Vaskjala endine külavanem Aldo Laid võtab sõna. Aldo Laid on olnud Rae Valla 

Alevike- ja Külavanemate Seltsi loomise juures, samuti on ta olnud RVAKS juhatuses. 

Tunneb muret suhtumise pärast põliselanike ja uuselanike vahel. Esitab mõtteid kuhu 

võiks Rae vald ja RVAKS edasi liikuda. 

6.3 Sõna võtab Suursoo külavanem Keiu Ruus-Lepp, kes kiidab RVAKSi kuvandit, mis 

väljaspool Rae valda on väga positiivne ja eeskujuks teistele. 

 

 

 

 

 

Koosoleku juhatas       Koosolekut protokollis 

Sirli Tiik        Kai Lasn   


